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Technische Commissie - Selectieteams  
 
Inleiding 
Hieronder de samenstelling van het technisch hart 2022/2023:   
 
Raoul Graham HJO 
Peter van Assendelft Opleidingsmanager 
Henry Rutten Coördinator bovenbouw 
Omar Khan Coördinator middenbouw 
Eric Prinsen Coördinator onderbouw 

 
   
Teams en spelers 
Tijdens het seizoen 2022-2023 waren er 4 selectie teams voor de bovenbouw. 
8 selectie teams voor de middenbouw en 8 selectie teams voor de 
onderbouw. 
 
 
JO19 t/m JO16 bovenbouw 
De JO19-1 speelde 4de divisie en heeft zich tot twee keer toe in de 
middenmoot geëindigd. Een hele mooie ontwikkeling was het debuut van 
Marijn Langhorst van de JO19-1 in het 1ste Elftal en zijn bijdrage voor en in de 
nacompetitie mocht er wezen met doelpunten en assist.                                   
De JO18-1 is gedegradeerd uit de 5de divisie naar de 6de divisie. Maar ook hier 
zijn er weer meerdere personen afgeleverd aan de senioren-selectie. Hier 
ging het om 3 spelers die daar direct vanuit de JO18-1 zijn doorgeschoven 
naar de O23. JO17-1 is kampioen geworden in de 6de divisie en ook de JO16-
1 is kampioen geworden in de 6de divisie. Alleen bij de JO16 zijn er twee 
selectieteams, bij alle teams daarboven zijn het er maar 1. JO16-2 speelde in 
de 1ste klasse. Deze groep bereikte de bekerfinale van de KNVB. 
 
JO15 t/m JO12 middenbouw 
De JO15-1 heeft zich tot 2x toe net weten te handhaven op 5de divisie niveau. 
De JO15-2 is in de middenmoot in eerste klasse geëindigd. 
JO14-1 degradeerde van de 2de naar de 3de divisie en de JO14-2 speelde 1ste 
klasse. 
JO13-1 is jammer genoeg geen kampioen geworden in de hoofdklasse. Dit 
zou uiteindelijk cruciaal blijken aangezien de KNVB voor het nieuwe seizoen 
een andere indeling heeft aangekondigd voor de leeftijden JO14 en JO13 
waarbij de klassering van de JO13-1 een bepalend rol zou spelen.  
JO13-2 speelde 1ste klasse en de JO12 groep spelende in de JO13 competitie 
speelde in de 1 ste en 3de klasse.  
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JO11 t/m JO7 onderbouw 
Met Erik als coördinator van de onderbouw zijn er heel veel stappen gemaakt 
en is er veel ondersteuning geweest voor de trainers en spelers.  
JO7-6x6 speelsysteem- Na de winsterstop gestart met een JO7 groep in een 
6x6 speelsysteem. Doelstelling was om spelers alvast te laten wennen aan 
een wedstrijdvorm, tegenstanders en begeleiding. Op zich is dat gelukt. 
Echter geven we er de voorkeur aan om het komende seizoen met twee 
groepen vanuit de JO7-groep in de JO8 competitie te gaan spelen.     
JO8-6x6 speelsysteem- een leuke lichting 1e-jaars spelers. De teams zijn 
enigszins gelijkwaardig ingedeeld en beide teams hebben daardoor ook een 
leuk en positief seizoen gedraaid. In het begin is het altijd even wennen ook 
voor de nieuwe trainers die de weg nog moeten vinden qua training en 
begeleiding. 
 
JO9 -6x6- speelsysteem duidelijk verschil tussen het 1e en de 2e groep qua 
kwaliteit. Waar de 1e groep de uitdaging als team maar zeker ook de kwaliteit 
van het individu heeft ingezet ging het in de 2e groep met name om het 
groepsproces en de gezamenlijke prestatie. 
 
JO10- 8x8 speelsysteem Ook hier zien we duidelijke verschillen tussen de 
spelers in kwaliteit en beleving in de gehele JO10 selectiegroep. De 1e groep 
heeft zeker kwaliteit maar is een onrustige groep, de verschillende karakters 
passen niet altijd even goed. 
 
JO11-8x8 speelsysteem bestaat uit echte selectiewaardige spelers, zijn 
leergierig en hebben zich gedurende het seizoen ontwikkelt tot een groep die 
klaar is voor het echte werk 11x11. De tweede groep is goed begonnen, en 
hebben zeker naar hun kunnen gepresteerd, echter en naar het einde van het 
seizoen verliep de samenwerking en het plezier tussen spelers onderling en 
de trainers stroever. 
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Scouting  
We hebben een interne scouting onder leiding van Jeffrey van Beuningen. 
Maandelijks zijn er bijeenkomsten en er worden gedurende het jaar clinics 
gegeven. Steeds komen er jongens uit lagere teams die door de 
onafhankelijke interne scouting in de selectie terecht komen. 
  
Beker 
Alle teams deden mee aan de bekercompetitie.  JO16-2 bereikte de finale 
waarin het verloor. De overige teams werden in de 1e of 2e ronde 
uitgeschakeld.  

Competitie 
Er zijn 2 ploegen kampioen geworden dat zijn de JO16-1 en JO17-1. Allebei 
naar de 5de divisie.  
Toernooien 
Er is vanuit de selectie op 1 thuis toernooi gefloten door de spelers, dit willen 
we voor volgend jaar een meer structureel karakter geven.  
Opleidingen  
We hebben de JVTC opleiding vanuit de club verzorgt tot grote enthousiasme 
van alle betroken trainers binnen de club we 2 groepen van 14 man kunnen 
leveren. Verder hebben er weer een hoop trainers hun Uefa C en B kunnen 
halen via onze vereniging.  
Conclusie 
We doen allemaal ons best om de kinderen van VVN op hun eigen niveau 
zoveel mogelijk middels,  plezier, passie, creativiteit hun sport uit te laten 
oefenen.  
Maar dat het heel goed gaat met onze jeugdopleiding is op heel veel 
verschillende vlakken terug te zien.                  

1. We hebben spelers afgeleverd aan het eerste elftal.  
2. Er liepen weer een dozijn speler in verschillende leeftijdscategorieën 

rond bij de KNVB.  
3. We zijn de grootste club in de regio  
4. Op 1 team na alle overige 1ste teams in de divisie  

Maar het grootste compliment zit hem in de publiciteit die we afgelopen jaar 
hebben gehad. Een jeugdspeler uit onze jeugdopleiding werd speler van de 
maand in de Eredivisie in de maand september en heeft uiteindelijk een 
transfer gemaakt van Excelsior naar Swansea City Nathan Tjoe-A-On! 
Daarnaast waren wij de hoogste stijger in het blad de voetbaltrainer die de 
jaarlijkse top 200 maakt waarin wij als nr. 50 genoteerd staan. Dit is de 
hoogste ranking tot nu toe waar we met zijn alle trots op mogen zijn.  
Toch streven we naar meer stabiliteit meer houvast meer samenwerking en 
dit gaat niet van de 1 op de andere dag en je kan ook nog wel eens per 
ongeluk even terugvallen in het oude patroon, maar als je dit weet en elkaar 
helpt om het te verbeteren dan heeft iedereen binnen VVN straks heel veel 
plezier en dit moet we met zijn allen doen! 
 
 


